
Zápis  

z 8.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,  

konaného dne 14.dubna 2016 v 17.00  - 17.45 hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice  

 
  

1.Zahájení  

  

Starosta obce Lubomír Musil zahájil a řídil celý průběh zasedání. Přivítal občany, členy 

zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 14 členů zastupitelstva.  

  

P.starosta přečetl program veřejného zasedání a zeptal se přítomných, zda chce někdo 

něco do programu doplnit. Do programu nebyl navržen žádný další bod.  

  

Program:  

  

1. Zahájení  

2. Smlouva o smlouvě budoucí na odkup pozemku p.č.197/7 v k. ú. Kvasice  

3. Diskuse  

4. Usnesení  

5. Závěr  

  

Hlasování – program ZO:                               PRO - 14               proti - 0               zdržel se - 0  

  

  

P.starosta navrhl ověřovatele zápisu:       Jana Koželová a Bc. Filip Klement  

  

Hlasování:                                                        PRO - 14               proti - 0                zdržel se - 0  

  

  

P.starosta navrhl složení návrhové komise:   Ing. Pavel Ševčík, Petr Vaculík,   

                                                                                Květoslava Koutňáková  

                                                                                 

Hlasování:                                                             PRO  - 14             proti - 0                  zdržel se – 0   

Ověřovatelé zápisu:            Jana Koželová a Bc. Filip Klement  

  

Návrhová komise:               Ing. Pavel Ševčík, Petr Vaculík, Květoslava Koutňáková  

                                                                               

Omluveni:                             František Špíšek                         

  

Pořízením zápisu byla určena Marie Horová.  

  



2. Smlouva o smlouvě budoucí na odkup pozemku p.č.197/7 v k. ú. Kvasice  

P. starosta uvedl, že již v roce 2014 se řešil odkup pozemku před domem čp. 517 ve vlastnictví 

Elišky Janovcové. 22.4.2016 proběhne kolaudace nového chodníku v ulici Kroměřížská a do 

konce dubna musí být na SFDI zaslány všechny doklady, aby Obec Kvasice nepřišla o dotaci . 

Dále předal slovo p. Berdníkovi. Ten uvedl, že všichni členové ZO obdrželi předem informace 

ke smlouvě o smlouvě budoucí na odkup pozemku p.č. 197/7 v k.ú.  

Kvasice včetně geometrického plánu. Pozemek se nachází na chodníku před domem, jeho 

výměra je 15 m2.  Tři kupní smlouvy byly schváleny již v roce 2015, ale tato nemohla být kvůli 

zástavním právům řešena. Souhlas k odkupu dal i nový nabyvatel i realitní kancelář, která 

prodej domu včetně pozemku řeší. Pokud by pozemek nebyl ve vlastnictví obce, přišla by obec 

o dotaci. S JUDr. Rubíčkovou je ošetřena i kupní smlouva, proto lze na tomto zasedání schválit 

i ji. Závěrem p. Berdník celou smlouvu přečetl.  

  

V 17.10 hodin přišel na jednání p. František Špíšek.  

Dotazy:  

Ing. Šiška se zeptal, zda v případě nepodepsání smlouvy přijde Obec Kvasice o dotaci? P. 

starosta odpověděl, že chodník musí být do konce dubna zkolaudovaný, jinak skutečně Obec 

o dotaci přijde. P. Berdník doplnil, že bez této smlouvy ani nelze požádat o kolaudaci.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

96/ ZO schvaluje:  

1. Smlouvu o budoucí kupní smlouvě na odkup pozemku parc.č. 197/7, odděleného dle 

GP č.1029-313/2014 od pozemku par.č. 197/4, oba v k.ú. Kvasice, od paní Elišky 

Janovcové, bytem Krajina 352, Kvasice a pověřuje starostu obce podpisem této 

smlouvy.  

2. Kupní smlouvu, která je součástí smlouvy o budoucí kupní smlouvě a která bude 

oběma stranami podepsána po zániku zástavních práv k předmětné nemovitosti, na 

odkup pozemku parc.č. 197/7 v k.ú. Kvasice, od paní Elišky Janovcové, bytem Krajina 

352, Kvasice, za kupní cenu 375,- Kč a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy.  

  

Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0  

František Špíšek odešel ze zasedání v 17.35 hod.  

3.Diskuse  

P. starosta informoval o žádosti ZŠ Kvasice na poskytnutí finančního příspěvku na osobní 

asistentku a neinvestičního příspěvku na opravu sociálního zařízení v ZŠ Kvasice. Bude řešeno 

rozpočtovým opatřením.  

Ing. Šiška se zeptal, zda by nemohly být posunuty kontejnery v ulici Rýza z důvodu zvýšení 

bezpečnosti dětí.  Bude se řešit, na příštím zasedání o tom budou členové ZO informováni.  

P. starosta informoval o možnosti poskytnutí dotace na domácí kompostéry. Musí být zájem 

minimálně 250 občanů.   



P. Judas se zeptal, zda domácí kompostéry neovlivní chod kompostárny? P. starosta 

odpověděl, že se nejedná o takové množství, které by mělo vliv na chod kompostárny.  

Ing. Šiška se zeptal, jak pokračuje soudní řízení se Zlínským krajem. P. starosta odpověděl, že 

žádný výsledek zatím není,  spor řeší Krajský soud v Brně.   

P. starosta informoval o tom, že v letošním roce neobdrží Obec Kvasice dotaci na hasičské auto, 

do konce dubna bude podána nová žádost již na příští rok.   

P. Kahaja se zeptal na řešení parkoviště u MŠ. P. starosta odpověděl, že p. ředitelka se vrací po 

mateřské dovolené do práce a bude se to řešit s ní.  

P. starosta uvedl, že za budovou čp. 25 je vhodný pozemek na malé hřiště pro děti, které čekají 

na autobus.  

P. Kahaja se zeptal, jak je to s přístupem na oranžové hřiště. P. starosta uvedl, že se dodělává 

přístupová plocha a opravuje se pergola. Od května bude určený správce hřiště, zatím hřiště 

využívá ZŠ a FC Kvasice.  

P. starosta informoval o kácení topolů v Zámeckém parku.  

  

4.Usnesení  

Předseda návrhové komise Ing. Pavel Ševčík přečetl usnesení, přijaté na dnešním veřejném 

zasedání.  

  

5. Závěr  

P. starosta poděkoval členům ZO i občanům za účast na veřejném zasedání a zasedání ukončil.  

  

Jednání skončilo 14. dubna 2016 v 17.45 hod.  

Zapsala: Marie Horová  

  

  

                                                                                            Ověřovatelé zápisu: 

Lubomír Musil                                                                   Jana Koželová starosta 

obce                                                                     Bc. Filip Klement  

  

  

  



  


